
Osnovna šola Mengeš 
 
SVET STARŠEV 

 
Štev.: 900-3/2023/2 
 

ZAPISNIK 
 

1. seje sveta staršev v šolskem letu 2023/2024, izvedene  
v torek, 10. 10. 2023, ob 18. uri v učilnici 29 

 
Prisotni: člani sveta staršev (od 1. do 9. razreda – glej listo prisotnosti), pomočnica ravnatelja ga. Aleša 
Vogrinc, ravnatelj g. Sašo Božič 
 
G. ravnatelj je pozdravil prisotne člane in predlagal naslednji 
 
DNEVNI RED 

1. Obravnava in potrditev zapisnika 3. seje sveta staršev (šolsko leto 2022/2023). 
2. Konstituiranje sveta staršev za šolsko leto 2023/2024: 

a) informacija o izvolitvi članov sveta staršev, 
b) izvolitev predsednika in podpredsednika sveta staršev. 

3. Poročilo o realizaciji letnega delovnega načrta za 2022/2023 – informacija. 
4. Letni delovni načrt OŠ Mengeš za šolsko leto 2023/2024 – predstavitev in mnenje. 
5. Poročilo o delovanju šolskega sklada v šolskem letu 2022/2023. 
6. Aktualno. 

 
SKLEP: Svet staršev je dnevni red potrdil. 
 
 
K 1) Sprejem zapisnika 3. seje šolskega kleta 2022/23 
 
Starši so soglasno sprejeli zapisnik prejšnje seje. 
 
SKLEP: Svet staršev je potrdil zapisnik 2. seje. 
 
 
K 2) a) Člani sveta staršev 
 
G. ravnatelj je predstavil člane sveta staršev za šolsko leto 2023/2024. 
 
b) Izvolitev predsednika in podpredsednika sveta staršev 
 
G. ravnatelj je dejal, da je potrebno izvoliti predsednika sveta staršev in njegovega namestnika. Starše je 
pozval k oddaji predlogov. Predlagana sta bila dosedanja predsednik in podpredsednik, ki sta kandidaturi 
sprejela. Pred glasovanjem so člani soglašali, da se izvedejo javne volitve. 
 
SKLEP: Za predsednika in njegovega namestnika se glasuje javno. 
 
Vsi prisotni člani so glasovali za g. Aleksandra Seška, nihče ni bil proti. Vsi prisotni člani so glasovali, da bo 
njegov namestnik g. David Balažič, nihče ni bil proti. 
 
SKLEP: Za predsednika sveta staršev je bil za dvoletni mandat izvoljen g. Aleksander Sešek, za namestnika 
predsednika pa g. David Balažič. 
 
V nadaljevanju je vodenje seje prevzel g. Aleksander Sešek. 
 

 



K 3) Realizacija LDN 2022/23 
 
G. ravnatelj je predstavil poročilo o realizaciji LDN za šolsko leto 2022/23. Pri NPZ je OŠ Mengeš v primerjavi 
z državnim povprečjem pri vseh predmetih dosegla nadpovprečni rezultat. Ravnatelj potrjuje, da so ocene 
na OŠ Mengeš pri zaključnem uspehu ustrezne, saj uspeh učencev v srednjih šolah potrjuje dosežen uspeh v 
osnovni šoli. 
 
SKLEP: Svet staršev se je seznanil z realizacijo letnega delovnega načrta za šolsko leto 2022/2023. 
 
K 4) Predstavitev LDN 2023/24 
 
G. ravnatelj je predstavil LDN za šolsko leto 2023/24. Poplave so otežile normale začetek leta, vendar bo 
LDN ustrezno preoblikovan, da bodo speljane vse dejavnosti načrtovane v LDN. Šole v naravi se nadalje 
skrčijo zaradi podražitev in pomanjkanja prostih kapacitet v CŠOD saj je šola dobila termin samo za eno 
generacijo otrok, vlogo pa je oddala za 4  generacije. Kadrovsko stisko šola trenutno rešuje s študenti, 
katerih pomoč je država odobrila predvsem zaradi prizadetosti v poplavah. Učilnice in dvorana se bodo 
počasi, po stopnji primernosti (sušenje in nova oprema), vračale v uporabo, s tem se bo pouk počasi 
umaknil s hodnikov in iz knjižnice. Predvidoma bodo vsi šolski prostori pripravljeni po jesenskih počitnicah, 
športna dvorana pa v mesecu decembru. Takrat bodo stekle tudi vse popoldanske dejavnosti, zapisane v 
LDN. 
 
SKLEP: Svet staršev podaja pozitivno mnenje o letnem delovnem načrtu za šolsko leto 2023/2024. 
 
K 5) Poročilo o delovanju šolskega sklada v šolskem letu 2022/2023 
 
Šolski sklad prejema sredstva iz naslova donacij in prispevkov na raznih prireditvah. Letos je sofinanciral 
različne dejavnosti, šole v naravi, nakup potrebščin, pomoč socialno šibkejšim, pomoč  pri poplavah itn. V 
letošnjem letu je imel približno 27.000 € prihodkov in 20.000 € odhodkov, končno stanje sklada je približno 
32.000 €. 
 
SKLEP: Svet staršev je bil seznanjen z delovanjem šolskega sklada v letu 2022/2023. 
 
K 6) Aktualno 

G. ravnatelj je pri realizaciji LDN za leto 2022/23 predstavil uspeh učencev na NPZ. Starši so izpostavili, da bi 
morali slediti, ali je uspeh na NPZ kazalnik uspešnosti učencev tudi kasneje ter ali se lahko primerjamo z 
okoliškimi šolami. G. ravnatelj je odgovoril, da se to spremlja in da lahko potrdi, da so učenci OŠ Mengeš 
uspešni in dosegajo boljše uspehe, skladne z uspehom na NPZ. Prav tako je povedal, da šola ne dobi 
rezultatov ostalih šol, pač pa le posameznih učencev na OŠ Mengeš, s čimer lahko ustrezno usmerjajo 
izobraževanje. 

Starši so vprašali, zakaj se zaključne ocene zaokrožujejo navzdol in niso odraz povprečja ocen pri predmetu. 
G. ravnatelj je razložil, da nimajo vse ocene enake teže, zato vsak učitelj zaključi oceno glede na učenčevo 
znanje in ne glede na povprečno oceno. 

Starši so izpostavili, da je pri nekaterih učiteljicah povprečje ocen nižje kot pri drugih, in izrazili zanimanje, 
ali je tudi nivo znanja drugačen ali gre za razlike le pri ocenjevanju. Starše je zanimalo tudi, kako se to 
uravnava. G. ravnatelj je odgovoril, da vse ocene, povprečje in uspeh na svojih srečanjih predelajo aktivi 
posameznih predmetov in ustrezno ukrepajo oz. se učiteljem svetuje spremembe ali pa se jih podpre pri 
ustaljenem učenju. 

Starši so vprašali, kako se rešuje stiska z izobraževalnim in tudi drugim kadrom na šoli. G. ravnatelj je 
odgovoril, da so na srečo težave rešili nadomeščanje z redno zaposlitvijo študentk, ki sta tik pred diplomo, 
smo s tem lahko zagotovili pouk fizike in biologije. Šoli so dodatne študente za pokrivanje krajših odsotnosti  
na ministrstvu odobrili zaradi prizadetosti pri poplavah. Ti študenti praviloma pokrivajo predvsem 
podaljšano bivanje. G. ravnatelj je izpostavil, da je problem tudi v kuhinji, ki trenutno zaradi poplav ni 



operativna, in da sta odšli dve kuhinjski pomočnici ter kuhar, pridobili pa so novo kuharico. Ob ponovni 
otvoritvi kuhinje bodo kuharske pomočnike ponovno zaposlili. 

Postavljeno je bilo vprašanje, zakaj je v 2. r. tako malo interesnih dejavnosti. G. ravnatelj je razložil, da 
število dejavnosti variira in da je odvisno od učiteljev ter zunanjih izvajalcev. Košarke v okviru Heliosa 
zaenkrat ni več. Kljub temu imajo otroci na voljo nekaj izbire.  

G. ravnatelj je starše seznanil s stanjem obnove po poplavah. Najprej bodo v obdobju enega tedna v kletnih 
prostorih uredili štiri učilnice, nato v kratkem še ostale, da se pouk umakne iz knjižnice in hodnikov. Takrat 
se bo za zadnjo tirado začel tudi pouk v učnih skupinah. Kuhinja je že posušena, sledi pregled aparatov in 
inštalacij. Predvideva se, da bo kuhinja odprta po jesenskih počitnicah. Kljub temu pa bodo za učence 8. in 
9. razreda kosila še vedno naročali v pripravljenih paketih.   

Starši so vprašali, ali bi bilo mogoče v okolici šole urediti večji nadzor s kamerami, z lučmi. G. ravnatelj je 
poudaril, da šolski hišnik večkrat pregleda sumljive dogodke, vpleteni so mladostniki, ki se seli po različnih 
zapostavljenih krajih in uničuje tujo lastnino. Ko v šoli ne bo več hišniškega stanovanja bo potrebno 
razmisliti o video nadzoru okolice šole. 

Starši so povedali, da se šolska tekmovanja prekrivajo z različnimi dejavnostmi, zato jih otroci ne morejo 
obiskovati. G. ravnatelj bo informacijo preveril. 

Prav tako je ravnatelj povedal, da bo obogatitvena dejavnost London v terminu ko ni birme. 

Starši so prosili za dopolnilni pouk pri fiziki in matematiki. G. ravnatelj je povedal, da se po oddelkih to že 
izvaja. 

Starši so prosili za bolj prilagodljive odhode iz OPB. G. ravnatelj je povedal, da je sicer možen dogovor za 
izjemne primere, ker se sicer moti izvajanje izobraževalnih dejavnosti v okviru OPB. Razširjeni program, ki 
bo nadomestil OPB, bo del pouka in bo obvezen, tako da tovrstnih odhodov ne bo dopuščal.  

Starši so vprašali, ali bi bili možni rekreativni odmori zunaj. G. ravnatelj je razložil, da je otrok preveč, da bi 
jih lahko v skupnem odmoru peljali ven. Se pa izvajajo rekreativni odmori po oddelkih. Starši so izpostavili, 
da je rekreacija pomembna predvsem za učence 4. in 5. razredov. 

Starši so izpostavili, da je torba v 6. r. pretežka. G. ravnatelj je poudaril, da je potrebno v šolo nositi samo 
učbenike in zvezke za posamezni dan, da pa bo bolje, ko bodo na voljo garderobe in bodo učenci lahko v 
omarice odložili, česar ne potrebujejo. 

Starši so vprašali, kako je z viškom obrokov. G. ravnatelj je poudaril, da nekaj hrane res ostane in jo razdelijo 
otrokom, da pa obroke optimizirajo in teh presežkov ni. Obstaja pa še vedno lakotnikov kotiček s sadjem in 
neprevzeto malico, ki je vedno na voljo. 

Seji se je pod točko aktualno pridružil tudi župan g. Bogo Ropotar. V uvodu je povedal, da se obnavlja šolska 
športna dvorana, ki bo za pouk pripravljena takoj, ko bo mogoče, upajo, da  decembra. Garderobe še ne 
bodo na voljo, ker se bodo še sušile, prav tako v dvorani ne bo zunanjih izvajalcev programa. Uredili bodo 
pot do šole po brvi in drevoredu, da bo bolj varna. Nadaljevala se bo tudi gradnja novega dela šole na 
območju stare telovadnice. To bo zadnje povečanje šole na tem mestu. Prav tako je povedal, da se bo 
obnovilo tudi igrišče med šolo in nogometnim igriščem, proti gozdu se bo postavil pump-track.  

Starši so izpostavili problem s prevozom otrok s šolskim kombijem. Po mnenju nekaterih staršev so vozila 
zaradi neizpravnosti neprimerna, neustrezni so tudi vozniki. Župan je poudaril, da ima prevoznik stalni 
nadzor, da so vozila uradno brezhibna, in da policija ni zaznala nepravilnosti. Slapar ima z občino sklenjeno 
pogodbo za izvajanje šolskih prevozov še za eno leto, potem bo objavljen nov razpis, na katerega se lahko 
prijavi kdor koli. Ker starši z odgovorom še vedno niso bili zadovoljni, je župan predlagal sestanek na občini 
z vsemi deležniki – s predstavniki staršev, policijo, Slaparjem, z ravnateljem in županom, da se dogovorijo in 
ugotovijo, kako rešiti zadevo. Starši pred sestankom pripravijo seznam vprašanj in ga pošljejo na občino. 



Pogosta vprašanja in odgovori (FAQ) 

1. Ali šola ovrednoti in ukrepa glede uspeha na NPZ? 

Da, aktiv skupaj z učiteljem naredi analizo uspeha in sprejme ustrezne spremembe, če je to 
potrebno. 

2. Komu se lahko starši pritožijo glede nepravilnosti šolskega prevoza otrok? 

Za prevoznika je odgovorna občina, zato se z vprašanji in opozorili na nepravilnosti obrnite na 
občino Mengeš (obcina.menges@menges.si), priporočljivo pa je obvestilo v vednost poslati tudi šoli 
(o-menges.lj@guest.arnes.si).  

 

Predsednik se je članom zahvalil za sodelovanje in sejo zaključil ob 21.00. 
 
 
Zapisala: 
Rok Zevnik                                                       Predsednik sveta staršev                   
Aleksander Sešek                                                                                Aleksander Sešek 
                               


